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Angående breibandsutbygging i lindås. 

 

Eg og min sambuer er snart ferdig med husbygging på Eikanger.  

I samanheng med dette har me oppdaga at breibandstilbodet i området er  nesten ikkje 

eksisterande.  

 

Avstanden til nærmaste adsl sentral er på Fyllingsnes slik eg har forstått dette, og "farta" me kan 

få på breibandet (mtp. avstand til sentral) er noko i underkant av 2mbit, noko som ikkje 

samsvarar med eit BREDT band. 

 

No er det blitt godkjendt industriområde rett bakom haugen her og det skal kanskje byggjast ny 

skule i området osv, så eg håper verkeleg de vil prioritera Eikangervåg og disponere midler til 

utbygging av dette området i år. 

 

Eikanger er eit område i vekst (forhåpentligvis) og då må også teknologien følgja etter! 

 

Mvh 

Bård Hauge 


